

Fabulous Dining Offers

TERMS AND CONDITIONS

1. "Fabulous Dining Offers" (the "Promotion") is valid from March 21, 2022 to June 30, 2022.
2. This Promotion is applicable to Macao residents holding valid Permanent Resident Identity Card or Non-permanent Resident Identity Card issued by the Government of Macao SAR who may enjoy 25% discount at La Chine, Lotus Palace, Brasserie, Market Bistro and Emerald House at The Parisian Macao and Copa Steakhouse, Golden Court and Moonlight Noodle House at Sands Macao by presenting their Macau ID card.
3. A valid identification document must be presented in person (for verification purposes only) upon settlement of bill as to enjoy this Promotion.
4. Advance booking is recommended except Market Bistro, Emerald House and Moonlight Noodle House.
5. This Promotion is not applicable on the following black-out dates: April 15-18 and May 1-3, 2022.
6. This Promotion can only be enjoyed once per transaction and per table; discount is applicable on food only and not applicable on beverages and minimum consumption requirements.
7. This Promotion cannot be used in conjunction with other discounts, promotional offers, cash coupons or vouchers.
8. This Promotion is non-refundable, non-transferable and non-exchangeable.
9. All prices are subject to 10% service charge. Discounts apply to the original price of the item.
10. Venetian Cotai Limited and Venetian Macau Limited (collectively, the "Company") reserve the right to amend these Terms and Conditions and may withdraw or discontinue the Promotion at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of Company.
11. The English version of these Terms and Conditions shall prevail wherever there is a discrepancy between the English and the Chinese versions.

滋味佳餚 澳人盡享

條款及細則

1. 「滋味佳餚 澳人盡享」優惠（下稱「優惠」）有效期為 2022 年 3 月 21 日至 2022 年 6 月 30 日。
2. 凡持有由澳門特別行政區發出之有效澳門永久性居民身份證或澳門非永久性居民身份證（下稱「澳門居民」）均可於澳門巴黎人之巴黎軒、御蓮宮、巴黎人法式餐廳、色香味、鴻運坊及澳門金沙之高雅扒房、金沙閣及皎月食坊享用 75 折優惠。
3. 享用優惠時必須出示有效之澳門永久性居民身份證或澳門非永久性居民身份證，以供核對。
4. 建議提前預約以享用此優惠，色香味，鴻運坊及皎月食坊除外。
5. 此優惠不適用於 2022 年 4 月 15-18 日及 5 月 1-3 日。
6. 此優惠以每筆交易及每桌計算並只適用於食物，不適用於任何飲品及最低消費要求。
7. 此優惠不可與其他折扣、推廣優惠或現金券同時使用。
8. 此優惠均不可退款、轉讓或退換。
9. 所有價格須另收加 10% 服務費，並以原價計算。
10. 威尼斯人路氹股份有限公司及威尼斯人澳門股份有限公司(共同簡稱「公司」)保留修訂任何條款及細則或隨時終止推廣活動之所有權利，並不作另行通知。倘有任何意見或爭論，則以公司的決策為最終決定。
11. 若本條款的中文及英文版之條整及細則存有差異，則一切以英文版本之條款及細則為準。